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Agenda / Verslag Lokaal Overleg Kinderopvang (12/12/2023) 

Lokaal Overleg Kinderopvang (LOK) 
Plaats: GBS De Straal 
Aanvang: 20u – Einde: 21u30 

 

Deelnemer Organisatie 

Pieter Vandikkelen Voorzitter LOK 

Veronique Voets Directie – GBS de Straal 

Mara Cox Directie – GBS Heikant 

Christel Bens Directie – GBS Het Nest 

Inge Storms Directie – VBS De Rank 

Nathalie Bruwerie Oudercomité - GBS De Kameleon 

Vincent Oyserman Oudercomité – GBS Heikant 

Jane Mahy Oudercomité – GBS Het Nest 

Hilde Loos Kinderdagverblijf – De Hummeltjes 

Liesbeth Gauthier Verantwoordelijke LKO Rotselaar 

Nancy goossens Initiatief voor buitenschoolse opvang - Ferm 

Ann Vanthornout Lokaal Loket Kinderopvang 

Nele Demuynck Schepen van onderwijs 

Jolien Naert Jeugdconsulent 

 
Korte voorstelling van iedereen. 

 

1. Vakantieplanner 2024 

De vakantieplanner 2024 (zie bijlage) is klaar. Om tot dit document te komen, werd er een analyse 
gedaan van 2023. Enkele kampen gaan door op een andere week dan gewoonlijk om zo tijdens 
piekperiodes extra aanbod te hebben. Daarnaast werd er voor de speelpleinwerking ‘de Schavuit’ 

extra budget voorzien zodat meer animatoren alles in goede banen kunnen leiden tijdens de drukkere 

weken (denk aan sluitingsperiode Ferm). De communicatie naar tieners zal via sociale media 
gebeuren in samenwerking met Holsbeek. 

Sporty VZW voorziet opnieuw een ruim sport- en spelaanbod. Zowel tijdens de voor- en namiddag zijn 

er gevarieerde activiteiten voorzien die weersafhankelijk buiten of binnen doorgaan. 

 
Opmerkingen/bezorgheden: 

- BKO Ferm gaat niet door in GBS Heikant maar in De rank 

- De speelplaats van GBS Het Nest wordt aangepakt tijdens de zomervakantie. Dit kan dus 

samenvallen met kampen, maar we proberen dit te vermijden. Onze partners zijn op de 

hoogte dat dit mogelijks kan voorvallen. 

- BKO Ferm is opgesplitst in opvang voor lagereschoolkinderen (De Rank) en kleuters 
(Kapelstraat). Dit is een doordachte keuze, daar De Rank beter is afgestemd is op 
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lagereschoolkinderen. Door deze twee groepen kan de kwaliteit meer gegarandeerd 
worden. 

- Waarom BKO Ferm opsplitsen in De Rank lagere school en bko Kapelstraat voor kleuters? De 
Rank is beter afgestemd op aanbod lagereschoolkinderen, daar alles gelijkvloers is en er 

steeds zicht is op de speelplaats. Kinderen tot en met de derde kleuterklas kunnen terecht in 

de Kapelstraat. Dit geldt ook tijdens de zomervakantie. Kinderen uit het eerste leerjaar zitten 

normaal in De Rank, maar tot de paasvakantie hebben ze keuze tussen beiden. 

- In Werchter zelf is er weinig aanbod. Er werd bekeken of in 2024 het mogelijk was iets aan te 

bieden, maar budgettair is dit niet haalbaar. De kost om iets in Werchter te organiseren is 

groot, omdat er zoals bij Sporty VZW een extra kost wordt aangerekend. Gezien de kampen 

op verschillende locaties zouden doorgaan, moet er ook een extra kampverantwoordelijke 

voorzien worden. Dit zorgt ervoor dat mocht er een kamp komen in de toekomst, dit zo goed 

als volzet moet zijn om het financieel verantwoord te houden. Deze garantie is er helaas niet. 
In 2025 proberen we hier meer op in te zetten. 

- Het aanbod voor kleuters is minder wanneer Ferm gesloten is. De kleuters zijn steeds meer dan 

welkom op de (sterke) speelpleinwerking. 

Er is een sterk variërend aanbod dat goed is in prijs-kwaliteit te Rotselaar. Sporty is gevarieerd 

en heeft een goed dagprogramma. 

 
 

2. Situatieschets bezettingscijfers (Liesbeth) 

Liesbeth licht de bezettingscijfers toe. 

Per opvanginstantie zijn er cijfers van de erkende kinderopvang en (indien van toepassing) de 

gemelde opvang. De linkerbovenhoek zegt hoeveel erkende plaatsen er zijn en hoeveel er in piek 

zijn. Wanneer een vakje wit kleurt zit men onder de toegelaten plekken. Bij oranje zit met in de 

piekcijfers, maar is dit nog steeds oké. De rode vakjes geven aan wanneer er meer kinderen 

aanwezig waren dan toegelaten. De groengekleurde vakken gaan over de gemelde opvang. 

 

Gemelde opvang is opvang die gemeld is aan kind en gezin. Daar heb je een verschil in toezicht. 

Bij de erkende kinderopvang moet er 1 toezichthouder voorzien worden per 14 kinderen. Bij de 

gemelde opvang is er geen ratio, maar kozen we met de gemeente voor 1 toezichthouder voor 

25 kinderen. 

 

Het Nest 
Het Nest heeft 28 erkende plaatsen en 36 in piek. Er is ook een gemelde opvang en een 

huiswerkklas. De cijfers zien er algemeen goed uit. Tijdens de ochtenden werd er nooit over de 

toegelaten plekken gegaan. ’s Avonds gebeurde dit in beperkte mate. Wanneer we terugblikken 

naar vorige jaren en corona is er een stijging in de bezettingscijfers. 

 

De Rank 

In De Rank is er geen gemelde opvang. Er zijn 40 erkende plaatsen en 52 in piek. Alle kindjes 

kunnen elke avond naar de erkende opvang komen. In november was er een eenmalige piek 

van 54, voor de rest werd er mooi binnen de lijntjes gebleven. Er is plek en ruimte voor meer 

kinderen. 

 

Kapelstraat 
In de Kapelstraat is er geen gemelde opvang. Er zijn 88 erkende plaatsen waarvan 102 in piek. 

Doordat de twee scholen die hier gebruik van maken andere uren hebben, komen en gaan de 

kinderen op gespreide momenten. Hierdoor werd er nauwelijks in piekcijfers gewerkt. 
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Heikant 
Er zijn 37 erkende plaatsen en 48 in piek. Hier genieten we van een druk gemelde opvang 

waardoor de cijfers ook hier er goed uit zien. Wanneer er toch buiten de piek gegaan wordt, 

heeft dit vaak te maken met weggevallen buitenschoolse activiteiten. 

 

Kameleon Werchter 
Er zijn 29 erkende plaatsen en 37 in piek. Er is ook een gemelde opvang. Vooral hier merken we 

een stijging in cijfers. Vooral ’s avonds neemt de drukte toe. September was een heel drukke 

maand door onder andere personeelstekorten. In november wordt er al minder buiten de piek 
gewerkt dan in oktober, maar zit men nog veel in piek te werken. De cijfers worden goed 
opgevolgd. 

 
Opmerkingen/bezorgheden 

- De uurtariefberekening van kinderopvang Ferm is per blok van half uur. Er werd in Werchter de 
vraag gesteld of dit niet per kwartier kan. Volgens het Agentschap Opgroeien ligt dit wettelijk 

vast en kan dus niet aangepast worden. Bij de andere opvangen werd de vraag naar 

kwartierblokken nog niet gesteld. Dit komt dus enkel in Werchter aan bod. Kwartierblokken 

maakt het inzetten van personeel moeilijker. Er zijn verschillende ouders die zich haasten om 

hun kind(eren) vlak voor het volgend halfuur op te halen, maar dit zal ook bij blokken van een 

kwartier voorvallen. Ouders kunnen bij meerdere kinderen rekenen op een voordeliger tarief 

en daarnaast bestaat het sociaal tarief ook. Ouders kunnen steeds nakijken of ze hiervoor in 

aanmerking komen. Het reglement hierover is duidelijk en sluitend. 

 

3. Stand van zaken: uitbreiding Hummeltjes 

Het is nog afwachting op de keuringsverslagen van de brandweer en de infrastructuur. Na alle 

keuringen is alles officieel rond. De Hummeltjes groeien op die manier van 59 naar 67 plaatsen. 

Het gemeentebestuur heeft hier een absolute prioriteit van gemaakt tijdens de financieel moeilijke 

periode tijdens corona (energiecrisis). Er werd meteen budget vrijgemaakt om samen met de subsidie 

deze uitbreiding mogelijk te maken. Waar eerst vier leefgroepen waren, breiden we uit naar vijf. Er 

komt een groep bij voor baby’s die samenwerkt met de andere babygroep. 

 

4. Varia 

Kan er tijdens de zomerperiode ook Ferm in Werchter worden voorzien? 
Dit wordt niet voorzien met als hoofdreden personeel. De mensen die er nu zijn worden ingezet in De 

Rank en de Kapelstraat. Het is momenteel niet mogelijk opvang te voorzien in Werchter gezien de 

personeelsinzet die we hiervoor nodig hebben. Hier hangt ook natuurlijk dan een extra personeelskost 

aan. 

We zien dat veel kinderen uit Werchter de weg naar Ferm vinden als we de cijfers bekijken. Tussen de 

15-20 kinderen van de 88 komen uit Werchter. 

Een bus inleggen is niet praktisch, daar dit heel duur is en de kinderen op hetzelfde moment 

aankomen en vertrekken. We zouden dit moeten doorrekenen, waardoor het voor de ouders duur 

wordt. In Rotselaar hebben we een gevarieerd en kwaliteitsvol aanbod tegen betaalbare prijzen. 

 
 

Hebben jullie zicht op het aantal ouders dat van Werchter naar de opvang komt naar 

Kapelstraat/Heikant? 

In de Kapelstraat komen tussen de 15 en 20 kinderen uit Werchter (van in het totaal 88 kinderen. Het 

aantal ouders dat naar De Rank gaan zijn er ongeveer 4 op de 30. 

 
Er is een ouder die zich sterk wil inzetten voor het Cokido-project om een alternatief opvanginitiatief te 

voorzien voor kleuters in Werchter. 
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In Werchter kwam het Cokido-project naar boven. Dit is een solidaire buitenschoolse kinderopvang 

met een beurtrolsysteem, georganiseerd door (groot)ouders, familieleden, … Er werden mails 

uitgewisseld tussen de ouder die zich wil inzetten hiervoor en de burgemeester. De ouder kiest op dit 

moment ervoor niet in interactie te gaan met de gemeente. De gemeente blijft openstaan voor een 

gesprek. 

 

Kwam er een mail rond ivm de indexering? 
De gemeente heeft in 2021 een tariefaanpassing gedaan. De gemeente kiest ervoor om nu niet 
opnieuw de tarieven te verhogen. 

 

Het BOA-decreet 
Het BOA-decreet gaat al de financiële middelen opnieuw verdelen. Op dit moment krijgt Ferm de 

subsidiëring, ontvangt Ferm de ouderbijdragen en legt de gemeente hier het resterende bedrag 

bovenop De middelen zullen in plaats van naar Ferm, aan de gemeente gegeven worden. Die laatste 

krijgt de regierol toegekend en zal de middelen dan verdelen over de naschoolse opvang en 

activiteit. Gezien wij heel snel en vroeg in de opvang zijn ingestapt, hebben we veel erkende 

plaatsen. Gemeentes waar minder erkende plaatsen zijn zullen dan ook meer budget krijgen. 

Rotselaar zal minstens 40% minder subsidies krijgen. Er is een overgangsfase om tegemoet te komen, 

daar sommige gemeentes plots veel minder budget zullen krijgen. 

 
Opvolging voorzitter 
De huidige voorzitter Pieter Vandikkelen is klaar om het voorzitterschap door te geven. Kandidaturen 

kunnen gemaild worden naar jeugd@rotselaar.be. 
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